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2002:15 Interpellation av Ann-Marie Furumark (s) om 

hur många som har nyttjat möjligheten att välja 
vårdutförande inom hemtjänsten 

 
 
Införandet av omsorgspengen har varit/är en stor fråga. Dock en mycket 
omtvistad sådan. Det yttersta syftet var att myndigförklara de äldre och ge dem 
möjligheten att välja utförare. Ett annat syfte var att bryta den oligopol 
situation som nu finns. 
 Vi har hela tiden hävdat att verklig valfrihet är något större. Att det handlar 
om att kunna ha inflytande över sin vardag. Det kan exempelvis innebära att 
man kan bestämma när och vad man vill äta, vilka kläder man vill ha på sig, 
att få ta en promenad närhelst man önskar. För att detta ska bli verklighet krävs  
bl.a. mer resurser.  
 Sedan årsskiftet är kundvalsmodellen en del av vardagen för stadens äldre 
som är i behov av hjälp och omvårdnad. Frågan är nu hur den nya verkligheten 
ter sig för de som berörs och om valfriheten i vardagen har blivit större…  
 Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande frågor till det 
ansvariga borgarrådet: 

1. Hur många har valt enligt det nya kundvalssystemet? 
2. Vilken är din analys av utfallet? 
3. Vad ska göras fortsättningsvis när det gäller informationen till de 

enskilda om hur pengen fungerar i realiteten? Att behovet finns är 
uppenbart då många missförstånd föreligger. 

 
Stockholm den 18 mars 2002 
 

Ann-Marie Furumark 


